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Kochani- wszystkiego najlepszego z okazji Dnia Dziecka 

Matematyka 

Temat : Do czego służą równania  - powtórzenie wiadomości. KNO. 

 

Drodzy uczniowie skończyliśmy materiał  przeznaczony do klasy siódmej.  Od  dzisiaj 

zaczniemy powtarzać i utrwalać przerobiony materiał. Zaczniemy od działu równań. 

Wejdź na  

https://epodreczniki.pl/a/wprowadzenie/Dt3aoc1aj  , nauczysz się jak  

 

wyznaczać masę przedmiotu za pomocą wagi szalkowej; stosować oznaczenia literowe 

nieznanych wielkości liczbowych. 

 

Następnie obejrzyj film   https://epodreczniki.pl/a/film/D6TceWZyr 

 

A następnie wykonaj ćwiczenia interaktywne utrwalające zdobyta wiedzę. 

https://epodreczniki.pl/a/cwiczenia/DPHARUu7q 

 

Chemia 

 

Moja propozycja na dzisiejsze zajęcia to doświadczenie nazywane egipską nocą lub 

zegarem jodowym. Kto się chce podzielić niech zrobi zdjęcia Swojego doświadczenia (przed 

i po) i wyśle na adres magda@mejl.pl. Miłego eksperymentowania  

Temat: ZEGAR JODOWY. KNO. 

Odczynniki: Sprzęt: 

 witamina C 

 woda utleniona 

 łyżka octu 

 3 przezroczyste naczynia  

 2 małe łyżeczki i 1 duża łyżka 

 moździerz (inny patent aby rozgnieść 

https://epodreczniki.pl/a/wprowadzenie/Dt3aoc1aj
https://epodreczniki.pl/a/film/D6TceWZyr
https://epodreczniki.pl/a/cwiczenia/DPHARUu7q
mailto:magda@mejl.pl


 mąka ziemniaczana 

 jodyna 

 woda 

tabletkę witaminy C) 

 

Wykonanie: 

1. w gorącej wodzie tworzymy zawiesinę z mąki ziemniaczanej (2 czubate łyżeczki skrobi 

na szklankę wody (250ml). 

2. w drugim naczyniu rozpuszczamy rozgniecioną witaminę C (tabletka / 100 ml wody). 

3. w trzecim ( największym) naczyniu do 100 ml wody dodajemy jodyny, powinniśmy 

uzyskać kolor herbaty, a następnie dodajemy łyżkę octu. 

4. wlewamy rozpuszczoną witaminę C do roztworu jodyny, aż do zaniku koloru – roztwór 

robi się przezroczysty. 

5. dodajemy do tego zawiesinę mąki ziemniaczanej (min. 60 ml)i uzupełniamy trzema 

łyżkami wody utlenionej  – lekko mieszamy. 

6. czekamy na efekt (im więcej daliśmy witaminy C, tym dłużej czekamy na zabarwienie się 

całości płynu, czym więcej roztworu skrobi tym ciemniejsza będzie ciecz ). 

 

JĘZYK POLSKI 

 

Temat: Podsumowanie roku szkolnego 2019/2020 – KNO  

Uzupełnij karty pracy – powodzenia!  

Wykaż się poprawną polszczyzną, uważaj na czyhające błędy ortograficzne i interpunkcyjne – nie daj 

się im pokonać! Pamiętaj, że to Dzień Dziecka! 

Z okazji tego święta – wszystkiego, o czym tylko marzysz, a przede wszystkim zdrowia dla całej 

rodziny 

Z poważaniem i serdecznymi pozdrowieniami 

życząc zdrowia 

dodając odrobinę koloru do życia 

Twój polonista 

Sebastian Sowa 



PS - oby dalej Twój uśmiech i radość gościły na co dzień w domu, w szkole, na lekcjach on-line 

Teams…! Wszak – jak mawia polskie przysłowie – „śmiech to zdrowie!” :) 

 

 



Zajęcia z wychowawcą 

Temat: Podsumowanie zdobytych wiadomości; refleksja nad zachowaniem i ocenami. 

WF dziewczynki 

Temat: Lekcja w- f w domu - Poprawa czasu reakcji. KNO. 

Szybkość jest jedną z podstawowych zdolności motorycznych, w znacznej mierze 

wyznaczającą poziom potencjału ruchowego i przygotowania specjalnego sportowca. 

Definiuje się ją jako zdolność do wykonywania ruchów w najmniejszych odcinkach czasu. Jej 

poziom wyznaczają trzy składowe: czas reakcji, częstotliwość ruchu i prędkość ruchu 

prostego.  

Poniżej link do doskonalenia czasu reakcji. Zapraszam do ćwiczeń 

https://www.youtube.com/watch?v=nYEOkV2iDCY 

 

WF chłopcy 

Temat Ćwiczenia z linią. KNO. 

 

https://www.youtube.com/watch?v=SP2W1jIsmvs 

Religia  

 

Temat:  Nowa ewangelizacja - Zesłanie Ducha Świętego - kształcenie na odległość. 

 Rekolekcje na stadionie – świadectwo 6 lipca 2013 r. blisko 60 tysięcy chrześcijan 

spotkało się na Stadionie Narodowym w Warszawie, by uwielbiać Jezusa. W spotkaniu tym 

brał udział o. John Baptist Bashobora, misjonarz z Ugandy. O. Bashobora modlił się za 

uczestników spotkania, by mogli zawierzyć swoje życie Panu Jezusowi. Kilka dni później w 

Katolickim Radiu Podlasie w audycji „Czarno na Białym” uczestnicy tych wielkich 

narodowych rekolekcji mieli okazję podzielić się swoimi przeżyciami na antenie oraz stronie 

internetowej radia. Oto jedno ze świadectw: „Byłam na stadionie. „Mogę napisać, że Pan jest 

wielki! Doświadczyłam dotyku Bożego. To nie znaczy jednak, że Bóg nigdy nie doświadczył 

mnie swoją miłością, ale to, co się działo w tej wielkiej wspólnocie, jest nie do opisania. To 

ogromna radość, odczucie niesamowitego pokoju w sercu! Ludzie, którzy tam byli – każdy 

https://www.youtube.com/watch?v=nYEOkV2iDCY
https://www.youtube.com/watch?v=SP2W1jIsmvs


patrzył na siebie z dobrocią. (…) Teraz wiem, jak ważne jest mówienie o Jezusie, i nie chcę 

żyć tak, jakby Go nie było. Bóg jest, żyje i chce, abym ja żyła. (…) Dziękuję, Jezu, że 

pozwoliłeś mi tam być. Gdziekolwiek będę, chcę głosić Twoje słowo i mówić o Tobie! 

Chwała Panu Najwyższemu!” .      Beata. 

 Jeżeli to, o czym mówimy, jest dobre i budujące, kończymy naszą rozmowę z 

pokojem i radością w sercu, podobnie zresztą jak nasi rozmówcy. Najczęściej dzieje się tak 

właśnie wtedy, gdy doświadczyliśmy czegoś niezwykłego i dobrego zarazem i pragniemy 

podzielić się tym ze swoim rozmówcą. Mało tego, pragnęliśmy, aby i nasz rozmówca również 

tego doświadczył w trakcie rozmowy z nami. Tylko jeżeli doświadczysz tego, że ktoś cię 

kocha i akceptuje cię takiego, jakim jesteś, i niezależnie od tego, co robisz w życiu, nie 

zostawi cię samego, po takim spotkaniu, będziesz chciał krzyczeć z radości. Podobne 

doświadczenie mieli apostołowie. 

 „Kiedy nadszedł wreszcie dzień Pięćdziesiątnicy, znajdowali się wszyscy razem na 

tym samym miejscu. Nagle dał się słyszeć z nieba szum, jakby uderzenie gwałtownego 

wiatru, i napełnił cały dom, w którym przebywali. Ukazały się im też języki jakby z ognia, 

które się rozdzieliły, i na każdym z nich spoczął jeden. I wszyscy zostali napełnieni Duchem 

Świętym, i zaczęli mówić obcymi językami, tak jak im Duch pozwalał mówić. Przebywali 

wtedy w Jerozolimie pobożni Żydzi ze wszystkich narodów pod słońcem. Kiedy więc powstał 

ów szum, zbiegli się tłumnie i zdumieli, bo każdy słyszał, jak przemawiali w jego własnym 

języku. «Czyż ci wszyscy, którzy przemawiają, nie są Galilejczykami?» – mówili pełni 

zdumienia i podziwu. «Jakżeż więc każdy z nas słyszy swój własny język ojczysty? – 

Partowie i Medowie, i Elamici, i mieszkańcy Mezopotamii, Judei oraz Kapadocji, Pontu i 

Azji, Frygii oraz Pamfilii, Egiptu i tych części Libii, które leżą blisko Cyreny, i przybysze z 

Rzymu, Żydzi oraz prozelici, Kreteńczycy i Arabowie – słyszymy ich głoszących w naszych 

językach wielkie dzieła Boże». Zdumiewali się wszyscy i nie wiedzieli, co myśleć: «Co ma 

znaczyć?» – mówili jeden do drugiego”. 

            (Dz 2,1-12) 

 Apostołowie po wniebowstąpieniu Jezusa zgodnie z Jego prośbą trwali na modlitwie i 

czekali na zesłanie Ducha Pocieszyciela. Duch Święty, który zstąpił na nich, napełnił ich taką 

odwagą i radością, że wybiegli na ulice Jerozolimy, aby głosić wielkie dzieła Boże. Czynili to 

z ogromnym entuzjazmem, a wkrótce potem św. Piotr, dzieląc się swoją wiarą, nawrócił 3000 

nowych wyznawców. 

 Ewangelizacja „to znaczy głoszenie Chrystusa… zarówno świadectwem życia, jak i 

słowem” 

 Po zesłaniu Ducha Świętego Apostołowie z mocą głosili Jezusa zmartwychwstałego, 

później robili to ich następcy, aby słowo Boże docierało na krańce świata. Dzięki 

ewangelizacji my, współcześnie żyjący, poznaliśmy Chrystusa. Duch Święty umacnia nadal 

wyznawców Jezusa w dziele ewangelizacji, gdyż dobra nowina o zbawieniu jest 

przeznaczona dla każdego człowieka żyjącego na ziemi. „Kościół zawsze ewangelizuje i 

nigdy nie przerwał ewangelizacji. Każdego dnia sprawuje misterium eucharystyczne, udziela 



sakramentów, głosi słowo Boże, podejmuje dzieła sprawiedliwości i miłosierdzia. Ta 

ewangelizacja przynosi owoce: daje światło i radość, wskazuje drogę życia wielu ludziom; 

wielu żyje – choć często o tym nie wie – dzięki światłu i ciepłu, jakie promieniują z tej 

nieustannej ewangelizacji”. 

 (kard. Joseph Ratzinger, Nowa ewangelizacja, [online], dostęp: 24.06.2013, <http://www. 

opoka.org.pl/biblioteka/W/WR/inne/ratzinger_ewangelizacja.html> 

 Być może zagubiliśmy świeżość wiary i brakuje nam często takiego entuzjazmu, jaki 

miał św. Piotr i apostołowie po zesłaniu Ducha Świętego. Czasem ograniczamy swoją wiarę 

do niedzielnej Mszy Świętej i spowiedzi raz czy dwa w roku. Dlatego w Kościele pojawiła się 

potrzeba ponownego ewangelizowania tych, którzy poznali już Jezusa, jednak żyją tak, jakby 

zapomnieli, że On zmartwychwstał, żyje i działa w swoim Kościele. Nowa ewangelizacja to 

odkrycie na nowo Jezusa w swoim życiu i przyjęcie Go, by kierował naszym myśleniem i 

działaniem. 

 Pierwszym środowiskiem, w którym jesteśmy ewangelizowani, jest nasza rodzina. To 

nasi rodzice zaprowadzili nas do Kościoła i tam przez chrzest staliśmy się dziećmi Bożymi. 

To oni swoim przykładem pokazują, jak iść do Jezusa i jak być dobry uczniem i apostołem. 

W miarę jak dorastamy i coraz świadomiej uczestniczymy w życiu Kościoła, stajemy się 

ewangelizatorami przez swoje słowa i czyny. Wszyscy jesteśmy posłani do mówienia o 

Jezusie i dawania świadectwa wiary w Niego. Mamy dzielić się prawdą, że Bóg z miłości do 

człowieka zesłał swojego Syna, aby umarł za nasze grzechy i zmartwychwstał. Swoim życiem 

mamy świadczyć, że Jezus w każdej chwili jest z nami. Wiara ma być połączona z naszym 

życiem. 

 Ewangelizacja dokonuje się w naszych rodzinach na wiele sposobów: gdy wspólnie 

modlimy się ze sobą i za siebie, gdy razem czytamy i rozważamy słowo Boże. Ale również 

wtedy, gdy bierzemy udział w modlitwach, nabożeństwach religijnych lub praktykujemy 

naszą wiarę w życiu codziennym. W każdym z tych działań wspiera nas Duch Święty, który 

jednoczy i prowadzi rodzinę. Powinniśmy więc starać się wsłuchiwać w Jego natchnienia i 

pamiętać, że tworząc jedność z pozostałymi członkami rodziny, jesteśmy za nich 

odpowiedzialni, ponieważ razem dążymy do zbawienia. 

 „I wszyscy zostali napełnieni Duchem Świętym, i zaczęli mówić obcymi językami, tak 

jak im Duch pozwalał mówić” (Dz 2,4). 

  Nowa ewangelizacja to odkrycie na nowo Jezusa w swoim życiu i przyjęcie Go, by 

kierował naszym myśleniem i działaniem. 

 

Historia 

Temat: Świat na Drodze ku II wojnie światowej. KNO. 



Proponuję wam obejrzenie filmu dotyczącą  tego tematu 

https://www.youtube.com/watch?v=jMbUvB_aByw 

 

https://www.youtube.com/watch?v=jMbUvB_aByw

